
Zápis z 4.schůze VV ČŽL  

Místo: online 

Datum: 1.6.2021 

Prezence: Adéla Blahovcová, Barbara Bažantová, Jana Řeháková, Kateřina Hlavsová, Iveta 

Drbohlavová, Linda Sádlová, Jolana Krmenčíková, Simona Báráková 

 

1. Informace a návrhy Simony Barákové 

- Simona Baráková informovala, že klub LCC plánuje uspořádat odložený česko-

německý pohár a to v termínu konec září či začátek října 

- Dále žádá/navrhuje finanční podporu klubů na výjezdy na zahraniční turnaje 

- Za klub LCC navrhuje trenérům reprezentace pořádat tréninky formou 

víkendových soustředění, tak aby nezasahovalo do klubových tréninků. 

 

2. Diskuze a reakce na výše zmíněné návrhy 

- VV se shodl, že pro rok 2022 si každý klub může zažádat o dotace na výjezdy, což 

by mělo být podloženo i rozpočtem na danou akci, tak aby mohlo být vloženo do 

celkového rozpočtu svazu. 

- O trénincích reprezentace, které začnou na podzim budou informovat Adam 

Ondráček a Barbara Bažantová 

 

3. Turnaje v červnu 

Adéla Blahovcová informovala, že klub LCC na turnaj do Lisabonu nepojede 

Prague cup se letos kvůli situaci spojené s covid 19 konat nebude. 

 

4. Mistrovství ČR 

Výkonný výbor pořádá v termínu 19. – 20.6.2021 Mistrovství ČR, které se odehraje 

v Radotíně. Rozpis zápasů je zveřejněn na www.lacrosse.cz 

 

 

O termínu další schůze VV budeme informovat přes googlegroups. 

 

 

 

 

Dne 4.6.2021 zapsala Iveta Drbohlavová 

 

 

 

 

 



 

 


